
 
 
Aan het Binnenstadsbestuur Roosendaal 
 

Roosendaal, 19 april 2016 
 
Geacht bestuur, 
 
Vanaf 2013 is een initiatief gestart, mede op aangeven van mevrouw Riek Bakker, om in navolging 
van het mandje “Emile van Loonpark” te komen tot de realisatie van een horecagelegenheid in het 
gedeelte waar nu nog een parkeerterrein is. In samenwerking met twee Roosendaalse architecten is 
een ontwerp gemaakt, en is doorgerekend of een dergelijke horecafunctie ook exploitabel kan zijn. 
Mede dankzij input van horecaondernemers is deze doorrekening gemaakt, waarna ook op basis van 
kengetallen van Horeca Nederland een check is gedaan.  
 
Na een eerste overleg over het mandje “Emile van Loonpark”, onder leiding van Riek Bakker, zijn alle 
marktpartijen uitgenodigd om in onderling overleg en afstemming verder te werken aan het mandje. 
Daarop is een aantal overleggen gevoerd. Lange tijd bleef contact met de binnenstadsdirectie en/of 
gemeente uit, maar we kregen voor oktober 2015 een uitnodiging, en tijdens een gezamenlijk overleg 
is gevraagd hoever het stond met de voortgang. Van belang daarbij werd aangegeven, dat ook een 
exploitant en financiering geregeld dient te zijn, om planvorming voort te zetten. Daarop is voor de 
horecalocatie aangegeven, dat in januari 2016 een vervolg zou komen, omdat er twee partijen op die 
locatie een verschillende vorm van horeca voorstellen. De uitnodiging bleef echter uit, en na wederom 
herhaald verzoek, werd gereageerd, dat er nog tijd nodig was omdat de gemeente nog niet uit haar 
uitgangspunten was. Ik zou op de hoogte worden gehouden na navraag bij de gemeente. Na twee 
maanden wachten zelf nog eens navraag gedaan, met de mededeling dat ik in de afgelopen periode 
een exploitant/investeerder heb gevonden, waar we de plannen tot uitvoering kunnen brengen. Een 
week later een reactie dat de planning indicatief 2028 aangeeft in het rapport “Roosendaal: Gezonde 
stad”.  
 

“Samenwerking tussen de gemeente en de ondernemers is de sleutel. De markt moet het 
doen: initiatief nemen en investeren. De gemeente ondersteunt, faciliteert en stimuleert”  

Rapport Roosendaal: Gezonde stad, februari 2014, pagina 6. 

 
Procesmatig heeft zowel de binnenstadsdirectie als de gemeente regelmatig verzuimd te informeren, 
heeft intern processen aangepast, randvoorwaarden toegevoegd/gewijzigd, planningen toegevoegd, 
en dergelijke. Steeds komen we dan achter dergelijke wijzigingen als we er zelf over vragen. In plaats 
van ondersteunen, faciliteren en stimuleren is geen enkele vorm van ondersteuning ervaren, anders 
dan een keer of twee een mandjes-overleg te organiseren. Waar we dan vervolgens meerdere keren 
moeten vragen om een verslag, met daarin de gemaakte afspraken. 
Facilitering is niet verder gekomen dan een vergaderruimte op de Nieuwe Markt organiseren en een 
kop koffie. Stimuleren is meer als frustrerend ervaren, als er al een poging tot stimuleren is 
ondernomen.  
 
De laatste mail, als antwoord op een vraag aan de binnenstadsdirectie, wordt door de 
programmamanager van de gemeente beantwoord. Op zich al bijzonder, ook omdat er zonder cc naar 
de binnenstadsdirectie wordt geantwoord. 
 
Plannen voor het Emile van Loonpark staan op de lange termijn in de planning (indicatief 2028), zo 
wordt gemeld. Het jaartal 2028 als indicatie is volledig uit de lucht gegrepen! In het voorontwerp 
bestemmingsplan staat ook al aangegeven dat een horecafunctie wenselijk is, en dan gaat het om 
een periode van maximaal 10 jaar. En in eerdere overleggen en gesprekken is aangegeven dat (in 
eerste instantie) in januari 2016 een moment zou zijn op de plannen te pitchen. Vervolgens is dit 
opgerekt naar eind 2016.  
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Historie:  
 
14 oktober 2014: Mandjesoverleg o.l.v. Riek Bakker 
6 november 2014 Mail (B. Lopik) met verzoek om overleg met hem en FIDES over beide  
   voorstellen op dezelfde locatie 
6 november 2014 Reactie gemeente, dat de nieuwe directie contact zal opnemen 
27 november 2014 Mail van gemeente dat we een afspraak hebben met directie op 6-12-14 
9 december 2014 Afspraak geannuleerd. Directie neemt contact op voor een nieuwe afspraak 
6 januari 2015  Vervolgoverleg marktpartijen 
24 februari 2015 Vervolgoverleg marktpartijen 
22 oktober 2015 Mandjesoverleg met marktpartijen en directie 
10 november 2015 Verslag ontvangen  
11 februari 2016 Mail naar directie met vraag over presentatie/pitch in januari (toezegging) 
11 februari 2016 Reactie gemeente, dat nog randvoorwaarden worden opgesteld 
12 februari 2016 Mail naar gemeente over welke randvoorwaarden 
11 april 2016  Vraag of bekend is welke uitgangspunten, en melding exploitant/investeerder 
18 april 2016  Reactie gemeente, dat plan op de lange baan is gezet (indicatie 2028) 
 
Op basis van bovenstaande weergave van de historie hebben we enkele vragen: 

- Wil gemeente Roosendaal samenwerken conform het rapport Roosendaal: Gezonde stad, 

zodat met ondersteuning, facilitering en stimulering een mooie horecagelegenheid kan worden 

gerealiseerd? 

- Zo nee, waarom niet, en geldt dit dan ook voor ALLE initiatieven in het mandje Emile van 

Loonpark? 

- Zo ja, dan zien we graag in het (voor)ontwerp bestemmingsplan dat momenteel wordt 

voorbereid, dat de functie ook wordt opgenomen in de verbeelding en de regels. 

- Graag zien we dan ook heldere en duidelijke afspraken over hoe we in het vervolg met elkaar 

in gesprek komen, communiceren en afspraken maken. Gelet op de manier hoe dit tot op 

heden is gelopen, zien we niet als lichtend voorbeeld voor een gemeente en marktpartijen. 

We vragen u dit te behandelen in uw eerstvolgende vergadering, en menen dan uiterlijk eind mei 2016 

te mogen vernemen van u. 

Ter informatie laten wij u weten, dat deze brief in cc naar de leden van de gemeenteraad is 

verzonden. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 
 
 
FIDES     Eerlijk is Heerlijk 
Ad Huijzers    Annemarie Bergmans-Taheij 
06-53684877    06-52078204 


